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کمیته استیناف علیه فولاد رای داد

پرونده  درمورد  را  خود  رای  استیناف  کمیته 
تجدیدنظر خواهی یک دروازه بان از فولاد صادر 

کرد.
درمورد  را  خود  رای  استیناف  کمیته   
دروازه بان  مرادیان،  احسان  تجدیدنظرخواهی 

سابق فولاد خوزستان به شرح زیر صادر کرد:
احسان  آقای  تجدیدنظرخواهی  در خصوص 
مرادیان با وکالت آقای سید مهدی محمودی به 
طرفیت باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد خوزستان 
از دادنامه شماره ۳۱۶۹  نسبت به آن قسمت 
بازیکنان  وضعیت  کمیته  مورخ۱۴۰۱/۱۱/۱۷  
رای  پذیرش  بر  دلالت  که  فوتبال  فدراسیون 
مورخ ۱۴۰۱/۱/۸ کمیته انضباطی باشگاه مذکور 
قرارداد  مبلغ  درصد  ده  تعلیقی  کسر  بر  دائر 
بازیکن احسان مرادیان به جهت ارتکاب مجدد 
دارد  مذکور  محکومیت  تعلیق  رفع  و  تخلف 
از  این اساس مبلغ ۶/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال  بر  که 
خواسته ۱۴/۸۵۲/۴۵۵/۰۰۰ ریالی خواهان بدوی 
کسر و حکم بر محکومیت باشگاه به پرداخت 
۸/۳۵۲/۴۵۵/۰۰۰ ریال درحق بازیکن صادر شده 
است. علی ایحال نظر به اینکه در حکم مورخ 
۱۴۰۱/۱/۸ کمیته محترم انضباطی باشگاه فولاد 
خوزستان هرچند مدت تعلیق مجازات کسر ده 
درصد مبلغ کل قرارداد تعیین نشده است ولیکن 
مستلزم  مجازات  شدن  اجرایی  و  تعلیق  رفع 
انضباطی  کمیته  سوی  از  تخلف  وقوع  احراز 
مربوط و صدور حکم با وصف رعایت تشریفات 
دادرسی و حق دفاع به متخلف است؛ لذا صرف 
مرقومه مدیرعامل محترم باشگاه در خطاب به 
امور حقوقی دلالتی بر صدور حکم محکومیت 
منتهی به رفع تعلیق دادنامه ۱۴۰۱/۱/۸ ندارد. از 
این رو با وارد تشخیص دادن تجدیدنظرخواهی، 
کمیته  دادرسی  آئین   ۱۷ ماده  به  مستنداً 
وضعیت بازیکنان، ضمن نقض این قسمت از 
دادنامه، حکم بر محکومیت تجدیدنظرخوانده 
اصل  بابت  ریال   ۶/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ پرداخت  به 
خواسته به انضمام هزینه دادرسی مربوط درحق 
تجدیدنظرخواه صادر و اعلام می شود. این رای 

قطعی است. 

رقیب سپاهان در یک قدمی شکار 
راموس

باشگاه الاتحاد عربستان در یک قدمی جذب 
کاپیتان سابق رئال است.

سایت »اسپورت« عربستان خبر داد باشگاه 
راموس  سرخیو  با  را  خوبی  مذاکرات  الاتحاد 

کاپیتان سابق رئال انجام داده است.
توافقات اولیه بین طرفین صورت گرفته است 
و تنها جزئیات امضای قرارداد باقی مانده است. 
راموس بعد از جدایی از پاری سن ژرمن بازیکن 
بدون مشکل  الاتحاد  به  می تواند  و  است  آزاد 

ملحق شود.
الاتحاد یکی از رقبای اصلی سپاهان به شمار 
می آید. کریم بنزما، کانته و فابینیو ستاره های 
سرشناس تیم عربستانی به شمار می آیند. طبق 
اعلام رسانه عربستانی بنزما در تماس با راموس 

او را تشویق کرده تا به لیگ عربستان بیاید.
راموس سال ها برای رئال مادرید بازی کرد و در 
دو سال گذشته برای پاریس بازی کرد و بعد از 

پایان قراردادش از این تیم جدا شد.

افتتاح طرح های جدید کشتی با حضور 
رییس مجلس

دبیر خطاب به قالیباف: از شما 
می خواهم صدای کشتی باشید

رییس  ویژه  حمایت  کشتی  فدراسیون  رییس 
مجلس شورای اسلامی از رشته کشتی را خواستار 
شد و گفت: اختصاص تنها ۵ درصد بودجه ورزش 

به کشتی عادلانه نیست.
به گزارش ایسنا، مراسم افتتاح ساختمان اداری 
همایش های  سالن  به همراه  کشتی  فدراسیون 
امکانات  دیگر  و  ضرغام  شهید  نفری   ۱۲۰۰
کمپ تیم های ملی کشتی، صبح دیروزهمزمان 
تولد جهان پهلوان غلام رضا تختی و  با سالروز 
قالیباف  با حضور محمدباقر  روز ملی کشتی، 
اسلامی، مهدی چمران  رئیس مجلس شورای 
هاشمی  کیومرث  تهران،  شهر  شورای  رییس 
سیدمناف  جوانان،  و  ورزش  وزارت  سرپرست 
هاشمی دبیرکل کمیته ملی المپیک، برخی از 
مسئولان  اسلامی،  شورای  مجلس  نمایندگان 
تعدادی  و  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  ورزش 
مسئولان  و  ورزشی  های  فدراسیون  روسای  از 
سیاسی کشور به همراه ملی پوشان کشتی ایران 

برگزار شد.
در ابتدای این مراسم کلیپی از افتخارآفرینی های 
ایران در میادین بین المللی و  ملی پوشان کشتی 
ساخت و سازهای انجام شده در فدراسیون کشتی 

برای حضار به نمایش درآمد.
سپس علیرضا دبیر رییس فدراسیون کشتی در 
سخنانی اظهار کرد: خیلی حرف زدن بلد نیستم؛ 
یاد گرفتم کار کنم و به خاطر همین در حرف های 
من می گردند یک چیز پیدا کنند. سعی می کنم 
قالیباف  آقای  بیاید.  خوشش  خدا  بزنم  حرفی 
خیلی ورزشکار است. در دو چیز نتوانستم او را جا 
بگذارم. یکی کوه رفتن است. ۱۷ یا ۱۸ سال پیش 
هیچ وقت به او نرسیدم. یکی هم در رکورد دستگاه 
شنا هست که ۱۱۰ تا بود هیچکس نتوانست آن را 
بزند. او اشراف کامل به ورزش دارد. از ۱۲ سال که 
او شهردار بود ۱۱ سال مسئول ورزش بودم. او کامل 
توجیه است و می داند ورزش چه اثراتی بر جامعه 

دارد.
او افزود: این کمپ در دنیا لنگه ندارد. من رئال 
مادرید، بارسلونا و خیلی از تیم های بزرگ دنیا را 
دیدم اما چنین چیزی ندارند. در جمهوری اسلامی 
خیلی خوب می توان کار کرد و همه باید نسبت به 
انقلاب و مردم پاسخگو باشند. این باید الگویی برای 
همه فدراسیون ها باشد. بچه های ما هیچ احتیاجی 
به بیرون ندارند، از کار بانکی تا مطالعه، بازی های 
کامپیوتری و غیره. ۲۲ ساعت آن ها را خوب تامین 

کردیم تا ۲ ساعت خوب تمرین کنند.
رییس فدراسیون کشتی ادامه داد: ما متوقف 
نمی شویم و این راه ادامه دارد. رویای ما ادامه دارد 
و این را قول می دهم. کشتی ما امسال در رده های 
نوجوانان و جوانان قهرمان شدند حتی روسیه به 
این افتخار نرسید. به سرمربیان تیم های ملی هم 
گفتم باید از سال بعد ۵۰ درصد مدال های طلا را 
بگیریم. این حق ماست چرا که کشتی برای ماست. 
کشتی موتور محرک ورزش ایران است. ما رقیب 
هیچ رشته ای نیستیم و کشتی برای همه ایران و 
همه فدراسیون هاست. یک  نفر بگوید من در این 
۴ سال یک چیز برای خودم خواستم. تنها رییس 
فدراسیونی هستم که در ۴ سال ۳ سفر خارجی 
آن هم با پول شخصی رفتم. برای بالا رفتن پرچم 
جمهوری اسلامی با هیچ کس معامله نمی کنم. 
حتما باید کشتی به ایده الی که در ذهن ماست 

برسد.
قالیباف گفت: نسل جدیدی را  به  وی خطاب 
می سازیم و قطعا در سال های آینده از این نسل 
خواهید شنید. به بچه ها یاد دادیم از فضای مجازی 
دوری کنند چون ۹۰ درصد آن دروغ است. باید 
وقت خودشان را به مطالعه بگذرانند. کشتی هم 
ورزش سنتی و ملی ما و هم ورزش مذهبی ماست؛ 
مزیت رقابتی ماست؛ مثل نفت و موشک ماست. 
و  گرفته  کشتی  را  المپیک  مدال های  درصد   ۶۷
اگر مدال های جهانی هم حساب کنیم ۸۲ درصد 
مدال های ورزش های المپیکی ما را کشتی گرفته 
است. ۳۱۵ مدال دار جهانی و المپیک داریم و رشته 

بعد ما فقط ۲۴ نفر دارد.
دبیر در پایان گفت: شما صدای کشتی باشید. 
۸۵ درصد مدال داریم اما به ما ۵ درصد بودجه 
کم  کم  هاشمی  مناف  اقای  الحمدالله  می دهند. 
دیده  ویژه  این ظرفیت  امیدوارم  توجیه می شود. 

شود. من افتخار می کنم کارگرم.

به گزارش خبرآنلاین، همه چیز از روز پنجشنبه و 
قرعه کشی لیگ قهرمانان آسیا آغاز شد. سه نماینده 
مشخص  انتظار  در  آسیا  قهرمانان  لیگ  در  ایران 
شدن رقبای خود در ورژن جدید بزرگترین تورنمنت 
باشگاهی آسیا بودند. از شانس خوب یا بد تیم های 
غول های  از  یکی  آنها  از  یک  هر  گروه  در  ایرانی 
برای  زیادی  پاش  و  ریخت  امسال  که  عربستانی 

تقویت تیم های خود کرده اند قرار داشت. 
طبق قرعه کریستیانو رونالدو به پرسپولیس رسید، 
بنزما باید به اصفهان برود و نیمار رقیب قائمشهری ها 
شد. در حالی که هواداران تیم ها از رویارویی تیم 
محبوبشان با بزرگان اروپا حس دوگانه ای داشتند، 
ما  خب؟  کرد،  مشغول  را  همه  ذهن  سوال  یک 
هنوز  دید!  خواهیم  کجا  را  بنزما  و  نیمار  رونالدو، 
با  اما  ندارد  وجود  سوال  این  برای  دقیقی  جواب 
نگاهی به وضعیت ورزشگاه آزادی و نقش جهان و 
بی خانمان بودن نساجی شاید رویای دیدن از نزدیک 
این بازیکنان کمی دور از انتظار باشد! درصورتی که 
تیم های ایرانی نتوانند به هر طریقی ورزشگاه های 
خود را به این سیستم مجهز کنند باید به فکر انتخاب 
ورزشگاه در کشور ثالث باشند و به دور از هواداران 

خود به رقابت با غول های آسیا بپردازند.
آسیا به کمک خواهد آمد؟

پس از برگزاری مراسم قرعه کشی مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا ۲۴/۲۰۲۳ در مقر کنفدراسیون فوتبال 
کنفدراسیون  دبیرکل  اعلام  و  کوالالامپور  در  آسیا 
فوتبال آسیا مبنی بر برگزاری مسابقات این فصل 
لیگ قهرمانان آسیا با سیستم کمک داور ویدئویی 
)VAR( و با عنایت به پیگیری های قبلی فدراسیون 
در  مربوطه  بخش  با  اولیه  هماهنگی های  فوتبال، 
کنفدراسیون فوتبال آسیا صورت پذیرفت. طی این 
مذاکرات AFC اعلام کرد تجهیزات مربوط به کمک 
مسابقات  برای  کنفدراسیون  توسط  ویدئویی  داور 
باشگاهی فصل جاری در استادیوم های ایران نصب 
برداری قرار خواهد گرفت. در همین  بهره  و مورد 
لازم  اقدامات  بلافاصله  فوتبال  فدراسیون  راستا 
قبیل  از  نیاز  مورد  لجستیکی  هماهنگی های  برای 
و  زیرساخت ها  از  کنفدراسیون  کارشناسان  بازدید 
همچنین هماهنگی های گمرکی لازم جهت ترخیص 
تجهیزات مربوطه با همکاری وزارت ورزش و جوانان 
آغاز کرده است. در حال حاضر موضوع کمک  را 
از اولویت های اصلی  داور ویدئویی به عنوان یکی 
و  است  پیگیری  حال  در  مستمر  بطور  فدراسیون 
در همین راستا توافقات لازم بین فدراسیون، بانک 
مرکزی، وزارت ورزش و جوانان و دولت محترم در 
جهت تجهیز ۶ تا ۷ ورزشگاه به سیستم کمک داور 

ویدویی صورت پذیرفته است.
وعده رویایی!

از  کمتر  آسیا  قهرمانان  لیگ  بازی های  تا شروع 

یک ماه باقی مانده است و ورزشگاه آزادی در حال 
حاضر شرایط میزبانی از هواداران را در هیچ بخش 
از سکوهای خود ندارد. در همین حین فدراسیون 
فوتبال با وعده استفاده ۵۰درصدی از هواداران وعده 
شیرینی را به فوتبال دوستان داده است. با وعده ای 
که فدراسیون فوتبال داده وی ای آر که حل شده 
است، خیال همه راحت و بعد از آن آزادی با ظرفیت 
بیش از ۵۰ درصد آمادگی میزبانی از فوتبال دوستان 

عزیز را خواهد داشت!
پرسپولیس به دنبال ورزشگاه ثالث!

خوشحال  خبر  فوتبال  فدراسیون  که  درحالی 
کننده ای به هواداران پرسپولیس داد و در بیانیه ای 
اعلام کرد، استادیوم آزادی در زمان انجام مسابقات 
از ۵۰ درصد  بیش  با ظرفیت  آسیا  قهرمانان  لیگ 
آمادگی میزبانی از فوتبال دوستان عزیز را خواهد 
داشت و با این خبر به نوعی تاکید کرد شرایط را به 
نوعی برای میزبانی پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا 
فراهم کرده است اما این خبر از همان ابتدا هم قابل 
اعتماد نبود و هنوز باشگاه پرسپولیس نمی داند در 
کدام ورزشگاه باید از حریفان قدر و قدرتمند خود 
میزبانی کند. این در حالی است که شنیده می شد 
قرار است ورزشگاه آزادی برای این رقابت ها مجهز به 
سیستم کمک داور ویدئویی شده و AFC این فناوری 
را به ایران قرض خواهد داد. تمام این اخبار درحالی 
پرسپولیسی ها را به میزبانی این رقابت های حساس 
در ورزشگاه آزادی دلگرم کرد که طی ۲۴ ساعت اخیر 

خبرهای ضدونقیضی در این خصوص منتشر شده 
است.

رد ادعای فدراسیون فوتبال ایران
خبرنگاران نزدیک به مقام های AFC خبر می دهند 
که به طور قطع میزبانی بازی های پرسپولیس )و 
همین طور نساجی( به ورزشگاه آزادی داده نخواهد 
شد و از سوی دیگر خبرنگاران فوتبال حوزه خلیج 
فارس از ضرب العجل AFC برای حل نواقص خبر 
می دهند. به گونه ای که سالم المری خبرنگار نزدیک 
به باشگاه الدحیل قطر در مصاحبه با شبکه »الکاس« 
اعلام کرد: کنفدراسیون فوتبال آسیا به فدراسیون 
ایران مهلتی داده تا ورزشگاه های خود به تکنولوژی 
کمک داور ویدئویی )VAR( مجهز کند و درصورت 
اتمام ضرب الاجل AFC و مجهز نشدن ورزشگاه ها 
به VAR بازی های نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان 

آسیا به خارج از ایران منتقل می شود.
خبری که آشکارا از گرفته شدن امتیاز میزبانی از 
پرسپولیس خبر می دهد چرا که قطعا ورزشگاه آزادی 
تا زمان مشخص شده از سوی AFC قادر به تجهیز 
VAR نیست. تمام این مسائل دست به دست هم 
داده تا باشگاه پرسپولیس بلاتکلیف تر از همیشه در 
انتظار تعیین تکلیف از سوی AFC باشد. هرچند که 
خود یحیی گل محمدی در نشست خبری بعد از 
بازی با ذوب آهن به صراحت اعلام کرد از خدا می 
خواهد بازی ها در ورزشگاهی جز استادیوم آزادی 
برگزار شود. با این وضعیت شرایط پرسپولیس سخت 

تر از تمام تیم های همگروهش خواهد شد. تیمی 
که نه در بازی های داخلی می تواند از شرایط میرانی 
بهره ببرد و نه در بازی های بین المللی ورزشگاهی 
برای میزبانی دارد. به هر روی در روزگاری که دیگر 
تیم های آسیایی از نظر سخت افزاری و تجهیزات و 
بازیکن به سرعت  افزاری و جذب  نرم  همین طور 
این  با  باد پیش می روند، فوتبال کشورمان  برق و 
نواقص عجیب و غریب کاملا از نظر تشکیلات حرفه 
ای عقب افتاده است و این موضوع می تواند چهره 
کشورمان را بین سایر کشورها به شدت مخدوش 
کند. برگزاری بازی های نمایندگان ایران و عربستان 
در لیگ قهرمانان آسیا با وجود بهبود روابط دو کشور 
در ماه های اخیر، همچنان در زمینی بی طرف برگزار 

خواهد شد.
روزنامه »الریاضیه« عربستان در این مورد گزارش 
داد، مدیران باشگاه النصر برای بازی برگشت خود 
مقابل پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
شود،  برگزار  آذر   ۶ تاریخ  در  است  قرار  که  آسیا 
به عنوان  را  امارات  دبی  شهر  مکتوم  آل  ورزشگاه 

ورزشگاه بی طرف برای این بازی انتخاب کرده اند.
باشگاه  تا  هستند  منتظر  النصر  باشگاه  مدیران 
پرسپولیس برای بازی رفت دو تیم که قرار است در 
تاریخ ۲۸ شهریور برگزار شود، ورزشگاهی بی طرف را 

به عنوان محل برگزاری بازی خود معرفی کند.
پرسپولیس و النصر در گروه E با تیم های الدحیل 

قطر و استقلال تاجیکستان همگروه هستند.

تصمیم نهایی فدراسیون والیبال ایران درمورد کادر فنی تیم ملی 
والیبال ایران مشخص شد.

را  بزرگ دیگر  ناکامی  ایران یک  والیبال  به گزارش ورزش سه، 
تجربه کرد. جایی که در فاصله دو ماه، یک بار دیگر با نتیجه سه به 
صفر مقابل ژاپن شکست خوردیم. تلخی این باخت یک طرف اما 
این نوع شکست که ژاپن توانست مثل آب خوردن ایران را آن هم 
مقابل هزاران هوادار خودی از پیش رو بردارد، فاجعه ترین بخش 

ماجرا بود.
تیم ملی والیبال ایران که در بازی های ماقبل فینال حریفان نه 
چندان قدرتمند خود را از پیش رو برداشته بود، باید کار اصلی را 
مقابل ژاپن انجام می داد اما شاگردان بهروز عطایی هیچ حرفی برابر 
حریف قدرتمند خود برای گفتن نداشتند تا ارومیه ٢٠٢٣ به یکی از 

تلخ ترین تورنمنت های تاریخ والیبال ایران تبدیل شود.
بعد از این ناکامی و با توجه به از دست دادن امتیاز بالای این 
مسابقات در رنکینگ، طبیعتاً شانس تیم ملی والیبال ایران برای 
رفتن به المپیک پاریس کاهش یافته است. حالا بعد از این جز 
بازی های آسیایی که شاید فقط مدالش اهمیت دارد، مسابقات 
انتخابی المپیک پیش روی تیم ملی ایران است که با توجه به گروه 

سختمان و البته وضعیت تیم خیلی بعید به نظر می رسد که بتوانیم 
از این طریق جواز حضور در المپیک را کسب کنیم.

با این حال حتی فکر کردن به اینکه یک درصد این نسل والیبال 
ایران بخواهد المپیک را از دست بدهد نیز مثل کابوس است و 

دوست نداریم اصلا چنین چیزی به مخیلاتمان هم نفوذ کند. در 
این بین برخی معتقد هستند که تغییر در کادر فنی تیم ملی تنها 
راه چاره است و فدراسیون باید تا فرصت از دست نرفته یک تصمیم 

مهم بگیرد.
از طرف دیگر بعد ناکامی تیم ملی این مطالبه برای تغییرات کادر 
فنی افزایش یافته است. با این وجود پیگیری های ما حکایت از آن 
دارد که فدراسیون والیبال هیچ برنامه ای برای ایجاد تغییرات ندارد. 
در واقع به ما خبر رسیده که فدراسیون لیست کادر فنی خود را 
برای بازی های آسیایی اعلام کرده و امکان تغییر آن وجود ندارد. از 
طرف دیگر خود مدیران فدراسیون والیبال و در راس آن ها محمدرضا 
داورزنی معتقد هستند که هنوز هم فرصت خوبی برای تغییرات 

گسترده نیست و باید فعلا به همین کادر زمان داد.
هرچه که هست امیدواریم هر تصمیمی که گرفته می شود به نفع 
والیبال ایران باشد. ورزشی که توانسته در یک دهه اخیر محبوبیت 
عجیب و غریبی در ایران پیدا کند و تنه به تنه غول های والیبال 
دنیا بزند. به امید رقم خوردن بهترین اتفاقات برای الماس ورزش 
گروهی ایران که در بین ١٠ قدرت برتر دنیا قرار دارد و مردم حالا به 

آن دل بسته اند.

میزبانی تیم های ایرانی در آسیا روی هواست!

قراردعوادرزمینبیطرف
نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا رقبای خود را شناختند.

تصمیمنهاییدربارهکادرفنیتیمملیوالیبالچند ساعت بعد از ناکامی بزرگ

در روزگاری که 
دیگر تیم های 
آسیایی از نظر 

سخت افزاری و 
تجهیزات و همین 
طور نرم افزاری و 
جذب بازیکن به 
سرعت برق و باد 

پیش می روند، 
فوتبال کشورمان با 
این نواقص عجیب و 

غریب کاملا از نظر 
تشکیلات حرفه ای 

عقب افتاده است

حمید معصومی نژاد خبرنگار مشهور ایرانی ساکن رم همچنان در پایتخت ایتالیا 
به فعالیت های خود ادامه می دهد.

به گزارش ورزش سه، با داغ شدن شایعه حضور سردار آزمون در تیم آ اس 
رم کاربران شبکه های اجتماعی در ایران اقدام به انتشار ترول هایی درباره حمید 
معصومی نژاد و سردار آزمون کردند. طبعا برای این خبرنگار صدا و سیمای ایران 
در شهر رم حضور یک فوتبالیست در تیم سرخپوش یک سوژه همیشگی و ایده 

آل است که می تواند با آن ویدئوها و خبرهای مختلفی را آماده کند.
شهرت معصومی نژاد در ایران به نحوه بیان کلمات توسط او، صدای خاصش 
و البته پایان بندی همه گزارش های تصویری اش از سوژه های مختلف شهر رم 
است؛ جایی که او با کنار هم قرار دادن اسم و نام و نام خانوادگی و ادای مشدد 

کلمه رم امضایی پای کارهای تصویری اش دست و پا کرد.
معصومی نژاد در سال های در روزهای پرتلاطم بازگشت آندره آ استراماچونی از 
تهران به رم و احتمال او در سفارت ایران برای دریافت مبلغ باقی مانده قراردادش 
آخرین گزارش های تصویری خود را از رم به ایران فرستاده بود و حالا با حضور 
سردار می تواند در این مسیر پیشتاز باشد؛ چرا که هم در سالیان اخیر خبرنگاری 

را آموخته و هم به کوچه پس کوچه های پایتخت ایتالیا مسلط است.
او گزارشی را در صفحه اینستاگرامش منتشر کرده که ماجرای جالبی دارد؛ 
جایی که او در بدو ورود سردار به رم )به شهر رم، احتمالا روز جمعه( در جایی 
کمین کرده و خودروی حامل آزمون را زیر نظر دارد؛ جایی که او با دو نفر از 
کارمندان باشگاه درون خودرو قرار می گیرد و او ناگهان از بالا نام سردار را فریاد 

می زند.
اما در حالی که معصومی نژاد انگار در پشت پنجره یک خانه یا در پشت 
بام یک خانه مستقر شده، وقتی نام سردار را صدا می کند، بازیکن ایرانی به 
سمت او برمی گردد و او را به جا می آورد و در حالی که کارمندان باشگاه مودبانه 
می خواهند از ژست گرفتن سردار مقابل دروبین ممانعت به عمل بیاورند، او با 
خونگرمی همیشگی کمی در این زمینه مقاومت می کند و وقتی معصومی نژاد 
می گوید به خاطر مردم ایران چیزی بگوید، او با صدایی که قابل شنیدن است 
به خبرنگار ایرانی ساکن رم می گوید دوستت دارم؛ جمله ای که باعث ذوق زدگی 
معصومی نژاد و تکرار آن در گزارش تلویزیونی است. معصومی نژاد در این بخش 
از گزارش خود به حضور ۶ ساعته اش مقابل باشگا رم برای ثبت این ویدئو اشاره 

می کند و دوبار هم برآن تاکید دارد.
در نمای بعدی معصومی نژاد روز به دوربین قرار گرفته و لحظه عبور لکسوس 
حامل سردار و خروج آن از باشگاه رم را ثبت می کند؛ در حالی که با انگشت 
ماشین را نشان می دهد و یادآوری می کند که این همان خودرویی است که 
سردار در نمای قبلی سوارش می شده. راننده خودرو هم بوقی برای معصومی نژاد 

می زند تا به صحبت او صحه بگذارد!
این محتوایی کوتاه و دلنشین از یک خبرنگار شناخته شده ایرانی در اروپا است. 
جالب اینکه او در پایان گزارشش می گوید حمید معصومی نژاد، خبرگزاری تک 
نفره، رمممممم. با لبخندی که برای ایرانیان آشناست و این محتوا را دلنشین 

می کند.

گزارش خبرنگار معروف از مهاجم جدید تیم مورینیو
تعقیبوگریزمعصومینژادوآزموندرپسکوچههایرم

میلان - طارمی پایان داستان هزار و یک شب؟
در حالی که هفته پایانی نقل و انتقالات تابستانی از راه می رسد میلان همچنان به تلاش برای به خدمت 

گرفتن مهاجم ایرانی ادامه می دهد.
به گزارش ایسنا و به نقل از گاتزتا دلو اسپورت، میلان به دنبال تقویت خط حمله اش است که در حال 
حاضر اولیویه ژیرو به عنوان مهاجم اول این تیم فعالیت دارد. مدیران باشگاه می خواهند بازیکن مناسبی پیدا 
کنند که بتواند با بازیکن فرانسوی که در دو بازی سری آ سه گل به ثمر رسانده همکاری خوبی داشته باشد.
طبق نوشته روزنامه گاتزتا دلو اسپورت، مدیران روسونری آماده اند مبلغی در حدود ۱۵ میلیون یورو برای 
جذب مهدی طارمی، مهاجم ایرانی پورتو، پرداخت کنند. روسونری هرگز قصد پرداخت ۳۰ میلیون یوروی 
درخواستی پورتو را ندارد. طارمی فصل گذشته ۳۱ گل و ۱۴ پاس گل را در تمامی رقابت ها برای پورتو به ثبت 
رساند که شامل ۲۲ گل در لیگ و پنج گل در هفت بازی در لیگ قهرمانان اروپا بود. پورتو در نهایت با 

شکست برابر اینتر فینالیست فصل قبل لیگ قهرمانان اروپا حذف شد.
بازنشستگی زلاتان و بالارفتن سن اولیویه ژیرو باعث شده است تا سران روسونری نیز خواستار جذب یک 

مهاجم شوند.
در حال حاضر توافق بین باشگاه میلان  و این بازیکن برای امضای یک قرارداد چهار ساله مورد بحث قرار 
گرفته و دو طرف به توافق رسیدند. اگر مهاجم پورتو بخواهد به میلان برود باید این هفته کار انتقالش را نهایی 

کند. میلان باید هفته آینده ۱۲ میلیون یورو در کنار ۳ میلیون یورو به این بازیکن ارائه بدهد.
طارمی ۳۱ اوت ۲۰۲۰ با پورتو قراردادی چهارساله به ارزش پنج میلیون یورو امضا کرد. او اکنون آماده تغییر 
است و پیشنهاد میلان به او بسیار جدی است و باید دید این هفته که پنجره نقل و انتقالاتی بسته می شود، 

سرنوشت مهاجم تیم ملی ایران چه خواهد شد.


